
 

 

Svenska Kryssarklubben 
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 Protokoll fört vid Väster-Mälarkretsens årsmöte 2020-10-22 

 
  

 Plats: Västerås  

  

 Närvarande:  

Kristina Hedvall, Patric Holmberg, Lena Jansson(via telefon), Ingvar Jonsson(via 

telefon), Birgit Lindskog, Tomas Nordman, Kjell-Arne Olander, Agneta Rydell, 

Charlie Rydell, Birgitta Selldén, Kjell Selldén, Lina Stenholm, Sune Stenholm 

 

                

                 § 1 Mötets öppnande 

 Alla hälsas välkomna 

 

 

§ 2 Val av ordförande för årsmötet 

                    Till ordförande för årsmötet valdes Charlie Rydell 

 

  

§ 3 Val av sekreterare för årsmötet 

                     Till sekreterare för årsmötet utsågs Sune Stenholm 

§ 4  

                  

                  § 4 Upprättande av röstlängd 

  Beslutades att närvarolistan tillika är röstlängd.  

Se bilaga 

 

§ 5 Fråga om mötet utlysts enligt kretsens stadgar 

 Årsmötet fann att kallelsen skett enligt kretsens stadgar. 

 

 

§ 6 Val av två kretsmedlemmar som jämte mötesordförande skall justera 

mötets protokoll, tillika rösträknare 

 Till protokolljusterare utsågs Agneta Rydell och Kjell-Arne Olander 
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telefon), Birgit Lindskog, Tomas Nordman, Kjell-Arne Olander, Agneta Rydell, 
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 Alla hälsas välkomna 
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                    Till ordförande för årsmötet valdes Charlie Rydell 

 

  

§ 3 Val av sekreterare för årsmötet 
                     Till sekreterare för årsmötet utsågs Sune Stenholm 

§ 4  
                  

                  § 4 Upprättande av röstlängd 
  Beslutades att närvarolistan tillika är röstlängd.  

Se bilaga 

 

§ 5 Fråga om mötet utlysts enligt kretsens stadgar 

 Årsmötet fann att kallelsen skett enligt kretsens stadgar. 

 

 

§ 6 Val av två kretsmedlemmar som jämte mötesordförande skall justera 

mötets protokoll, tillika rösträknare 

 Till protokolljusterare utsågs Agneta Rydell och Kjell-Arne Olander 

 

 

 

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska rapport för det gångna 

verksamhetsåret 

 Mötesordförande läste upp redogörelse för styrelsens verksamhet.  

 Mötesdeltagarna tog även del av verksamhetsberättelser från 24-timmar 

kommittén, Båttekniska kommittén, Hamn- och Farledskommittén,                    

Kvinna-ombord kommittén, Eskaderverksamhet, Klubbmästeriet samt från 

Redaktören.  

                  

                  Ekonomisk resultatrapport redovisades av skattmästare Lena Jansson. 

(Se bilaga) 

 

 

§ 8 Revisorernas rapport 
 Revisionsberättelsen föredrogs 

  (Se bilaga) 

 

 



§ 9 Beslut med anledning av den ekonomiska rapporten 

                    Årsmötet godkände den ekonomiska rapporten.  

                    

                      

                  § 10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

 

§ 11 Val av kretsordförande, ledamöter och ersättare enligt § 5 

 Ordförande, ledamöter och ersättare valdes enligt följande: 

 ordförande Ingvar Jonsson  Omval 1 år 

  Sune Stenholm   Omval 2 år. 

  Sune Wik    Omval 2 år 

  Lena Jansson                         Kvarstår 1 år 

                    Birger Sjöström   Kvarstår 1 år 

                    ersättare          Birgitta Grenehed  Omval 1 år  

                    ersättare Hans-Göran Eriksson  Omval 1 år 

  ersättare Carl-Gustaf Helenelund  Omval 1 år 

  

 

§ 12 Val av revisor och ersättare enligt § 5 
Till ordinarie revisor för 1 år valdes Torbjörn Käck, Valskog. 

Till ersättare för 1 år valdes Erik Gunnarsson, Västerås. 

 

 

§ 13 Val av kretsens representant samt ersättare enligt § 17 i SXK stadgar 
                     Till kretsens representant valdes ordföranden, som vid förhinder utser någon                                  

    annan i styrelsen att representera kretsen.  

 

§ 14 Val av valberedning enligt § 8 
Till valberedning valdes Håkan Alnefelt, Lina Stenholm samt Charlie 

Rydell(sammankallande) 

 

 

§ 15 Av kretsmedlemmar väckta förslag enligt § 7 
       En motion har inkommit från Hans Skoog om att flytta uthamnen till Fagerö                    

östra vik. Detta med anledning av han och andra ej kan komma in till uthamnen  på 

Ridön p.g.a. för stort djupgående. Vid ett djupgående över c:a 170-180 tar man sig 

ej in till uthamnen. 

Styrelsen beslutar avslå motionen. Argument för avslag är bl.a följande:  

1. Befintlig brygga på Fagerön är fallfärdig och det finns varken pengar eller 

resurser i form av mantid att renovera den.  

2. Bryggan rymmer för få båtar. 

3. Ringa djup på västra sidan bryggan. 

4. Ingen plats för att sätta upp bord och tält för sociala träffar. 

5. Bryggan är utsatt förkraftiga vindar från ost. 

6. Att ta sig till bryggan innebär att ta sig över Granfjärden som är utsatt vid 

kraftiga vindar.  

7. Läget är mer ocentralt för kretsens upptagningsområde. 

 



Diskussion förs sedan om hur man skulle kunna underlätta infarten till nuvarande 

uthamn på Ridön. Botten består av ganska lös dy och att sätta upp enslinjer för att 

få båtar att gå i samma led skulle kunna underlätta. Finns möjlighet för 

rensning/muddring av botten? 

Funderingar och beslut om detta tas vidare till styrelsen. 

 

 

§ 16 Verksamhetsplan och budget för nästkommande verksamhetsår 

 Mötets ordförande läste upp verksamhetsplanen för verksamhetsåret      

2020/2021. Med tillägg om att införa ett bryggkonto  så godkännes 

verksamhetsplanen. För att gå vidare med bryggkonto behövs beslut i samarbete 

med sjöscouterna. 

 

                   Budgeten redovisas och med tillägg att införskaffa två räddnings/badstegar               

                   godkännes budgeten. 

 

 

§ 17 Fastställande av kretsavgifter 
 Beslutades bifalla styrelsens förslag att kretsavgiften som tidigare ska vara 60    

kronor.  

                       

  

                       § 18 Övriga frågor. 

  

Information om aktuellt läge för friköp av Båtklubbarnas tomter i 

Ridöarkipelagen. Patric  Holmberg som är medlem i WSS berättar att de fått ett 

bud av Sveaskog. Ett bud som de avser pruta. Enligt värderingsman är 

Sveaskogs bud väl högt. 

De andra båtklubbarna har också fått bud. 

 

 

 

  

 

                        § 19 Mötets avslutande 

Mötets ordförande tackade för visat intresse och inbjöd till fortsatt samvaro 

med kaffe och smörgås.  

 

   

 

  

   Vid protokollet 

 

  

  

 

 Sune Stenholm  

 sekreterare 

 

   



        

 

 

 

  

Charlie Rydell                      Agneta Rydell                  Kjell-Arne Olander 

                   Ordförande                          Justerare                         Justerare 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


